

## **TEKS UCAPAN**

**YB. DATO' SRI ISMAIL SABRI BIN YAAKOB  
MENTERI KEMENTERIAN LUAR BANDAR DAN  
WILAYAH**

### **SEMPENA**

**MAJLIS PENYAMPAIAN ASNAF DAN KEBAJIKAN  
FELDA KUMAI, FELDA MAYAM, FELDA PURUN,  
FELDA KEPAYANG, FELDA TEMENTI DAN FELDA  
RENTAM**

**MASJID FELDA KUMAI**

**25 JUN 2016, SABTU  
WAKTU KETIBAAN : 6.00 PETANG**

BISMILLAHHIRRAHMANIRRAHIM

ASSALAMUALAIKUM WARAHMATULLAHI WABARAKATUH

**YANG AMAT MULIA TENGGU ARIF TEMENGGONG PAHANG**

**TENGGU FAHD MUADZAM IBNI SULTAN HAJI AHMAD SHAH AL MUSTAIN BILLAH**

*SALUTASI*

1. Terlebih dahulu patik mewakili warga penduduk Felda Kumai merafak sembah menjunjung kasih yang tidak terhingga di atas limpahan perkenan Yang Amat Mulia Tengku Arif Temenggong Pahang berangkat ke Majlis Berbuka Puasa Bersama Rakyat Serta Pengurniaan Sumbangan Kepada Golongan Yang Memerlukan.

2. Sesungguhnya keberangkatan Yang Amat Mulia Tengku serta sokongan padu daripada SASET, (SULTAN AHMAD SHAH ENVIRONMET TRUST) ke majlis ini amat besar ertinya kepada patik dan patik sangat menyanjungi tinggi juga menghargainya.

3. Alhamdulillah pada hari yang mulia ini patik memanjatkan rasa syukur kehadiran Ilahi kerana dengan izin dan Rahmat-Nya dapat kita bersama rakyat setempat di Dun Guai ini.

4. Ini adalah julung kalinya Yang Amat Mulia Tengku berangkat turun ke Felda Kumai dengan membawa pengurniaan sumbangan kepada rakyat yang memerlukan terutama meringkankan beban mereka menyediakan keperluan di bulan yang mulia ini.

Seperti mana yang kita sedia maklum, Felda Kumai ini dibuka pada tahun 1974.

Pembukaan ladangnya pula bermula 1979 melalui 3 peringkat pembukaan.

Rancangan ini mempunyai 530 buah keluarga di keluasan 2300 hektar keseluruhannya.

5. Akhir kalam patik sekali lagi merafak sembah menjunjung kasih yang tidak terhingga Yang Amat Mulia Tengku yang telah sudi berangkat hadir ke majlis pada hari ini. Selanjutnya patik berdoa semoga Yang Amat Mulia Tengku dikurniakan kesihatan dilanjutkan usia aman sentosa dilimpahi nikmat dan murah rezeki.

Patik sudahi ucapan ini dengan ucapan wabillahi taufik walhidayah wassalamualaikum warahmatullahi wabarakatuh.